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After usage for a long period of time, there maybe water leakage caused by loosen 
union nut or other reasons, please check and screw tight again.







6.Press START/PAUSE button.After pressing Start/Pause, the water level can be adjusted 
   again by pressing the Water level button before or during water-entering. (Except for drum 
   cleaning, single spin procedures, etc.)



except the POWER ON/OFF and START/PAUSE buttons, 
the other buttons will not respond.



7. When the washer lid left open for more than 10 minutes, the water will automatically 
    drain and the wash program will be stopped. Please set the program again.









水管接口處長時間使用可能會因螺母鬆動或其它原因造成漏水，
請檢查時再次擰緊。







6.按“啓動/暫停”鍵。按“啟動/暫停”後,在進水前或進水期間水位可以通過按
  “水位鍵”再次調整。（桶清潔，單脫水程序等除外）



動後 除了電源鍵和啓動鍵，其他所有按鍵都不反應

源插頭



7.當洗衣機蓋打開超過10分鐘，水將自動排出，洗衣程序將會停止。請重新設定。
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